
Carchat convençut que a partir de Ferrol tot 
anirà molt millor.
El pilot de l’Automòbil Club d’Andorra-RACC vol aprofitar els mesos d’estiu per millorar 
el seu pressupost i la mecànica del seu Porsche. 

La temporada 2012 està sent per a Joan Carchat il·lusionant i a la vegada complicada. Les dues sensa-
cions esmentades son conseqüència d’apostar, de manera decidida, per un projecte nou i molt ambiciós, 
una experiència que mai havia viscut fins a aquets moments.    
 
No hi ha cap dubte que Carchat, tot i ser conscient que la situació era del tot nova, es veu amb la obliga-
ció de superar tant entrebancs previstos des de l’inici com d’altres que es presenten de manera impre-
vista i que a vegades no tenen res a veure, de manera directa, amb el vessant esportiu, com per exemple 
la climatologia. Aquesta es la valoració que fa el pilot de l’Automòbil Club d’Andorra (ACA) – RACC de 
la primera part del 2012. D’entrada vull dir que si fa sis mesos em diuen que a finals de juny hauria 
disputat dos curses del Campionat d’Espanya de Ral·lis pilotant un Porsche, com a mínim ho 
hauria dubtat i molt. Així doncs molt content pel que hem assolit i sobretot estem convençuts que 
seguirem una línia ascendent fins a final de temporada.
Mirant en darrera, és cert que em viscut moments intensos sobretot en el moment de decidir quin 
camí triàvem per continuar competint. L’impuls definitiu ens el va donar la Banca Privada d’An-
dorra (BPA), gràcies al seu suport econòmic ens vam decidir tirar endavant el projecte Porsche.
En l’aspecte esportiu també hem viscut sensacions difícils. Como he comentat alguna vegada, 
l’any passat vaig demanar ral·lis amb pluja i no va caure ni una gota d’aigua en tot l’any. Ara que 
ens aniria bé que els recorreguts fossin menys complicats, a les dues proves que em corregut 
l’asfalt ha estat moll i a més no de manera uniforme... en fi, que hi farem, així son els ral·lis. 
 
A pesar d’aquest inici, Joan Carchat no perd la confiança i en aquest període de vacances s’ha proposat 
treballar per completar el pressupost. L’objectiu es poder preparar les curses de manera més acurada, 
aquest era el seu comentari: Ara mateix tenim ajudes importants (Banca Privada d’Andorra, ACA, 
RACC, Comú d’Ordino, entre altres) però hem pogut comprovar que per afrontar les curses de 
manera competitiva, hem de trobar un suport més ampli. Tenir rodes adients en totes les condi-
cions que es puguin plantejar, a més de poder fer proves amb el Porsche per deixar-lo amb les 
prestacions que més ens agraden per lluitar en les especials cronometrades... són exemples de 
coses que cal fer i que tenen un cost que ara no podem assumir. 
 
Precisament en l’aspecte tècnic, el pilot de la BPA ha decidit algun canvi en el plantejament inicial. La 
posta a punt de la mecànica del Porsche en principi la s’havia de fer en part a Galicia (Juanillo Racing) 
i en part a Andorra, segons Carchat: El Porsche es quedarà de manera permanent a Baiona a les 
instal·lacions de Juanillo Racing. Quan calgui fer una jornada de test em desplaçaré a Galicia i la 
farem. Desprès d’aquest inici de temporada crec que es millor així.
A les dues curses que hem corregut (Rias Baixas i Ourense) no hem pogut treballar tant com 
volíem en la posta a punt de cotxe. Els motius? Més d’un, una barreja vaja, com he dit abans 
la climatologia no ha estat gens favorable i els problemes mecànics, són els que més ens han 
molestat per assolir el nostre objectiu.
Aquests dos mesos sense curses també aprofitarem per repassar a fons el Porsche, en aquest 
cas la fita es sortir a Ferrol amb garanties de seguir aprenent fent quilometres i millorar els nos-
tres registres respecte als nostres rivals.
 
Com es pot comprovar Joan Carchat, després de superar un principi de temporada en el que les adver-
sitats s’han acumulat, continua molt motivat per tirar endavant un projecte que en el seu moment va 
pensar que era el mé s adient per seguir lluitant en el món de la competició.  

Servei de Premsa.


